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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:890 Skyddsrummens status

I förarbetet till lagen om skyddsrum framgår att en rimlig nivå för kontroller av 
skyddsrum är vart tionde år. 

Mot slutet av förra årtiondet var kontrollintervallet för landets skyddsrum cirka 
70 år. Men 2018 kom nya tankar från MSB. 

Under perioden 2019–2022 skulle antalet besiktningar öka från 900 om året till 
4 000. Efter endast några månader kom besked att alla kontroller var inställda 
för resten av 2019. 

År 2020 kom nytt besked att inga kontroller skulle utföras. Samma sak för 2021 
och i november 2021 kom besked att inga kontroller skulle utföras 2022. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder är ministern beredd att vidta för att vårt bestånd av skyddsrum 
försätts i ett sådant skick som motsvarar det allvarliga säkerhetspolitiska läget?

………………………………………

Allan Widman (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-25
Besvaras senast
2022-02-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


